
Van:  
Verzonden: woensdag 11 maart 2020 09:28 
Aan: Gemeenteraad Lisse 
Onderwerp: Re: De status van uw zaak (nummer Z-20-118681) is 'Geregistreerd' 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Mijn zaak geregistreerd onder zaak (nummer Z-20-118681) heb ik in eerste instantie gestuurd 

naar de organisatoren van Keukenhof met een CC aan u. Bij nader inzien is dit niet geheel 

juist. U bent politiek verantwoordelijk voor alles wat er in de gemeente plaatsvindt. Ik stuur 

daarom hetzelfde bericht nu in eerste instantie aan u en eveneens aan de gemeente Hillegom 

en de gemeente Teylingen. Ik plaats mijn bericht nogmaals hieronder en verneem graag uw 

reactie.  
 

Zeer geachte leden van de gemeenteraad, 

 

Zoals u bekend is, opent Keukenhof 18 maart haar deuren. In de periode 18 maart tot 10 mei 

zullen vele bezoekers onze mooie Bollenstreek komen bezoeken. 

Het zal ongetwijfeld uw volle aandacht hebben, evenwel vraag ik u met klem heel goed na te 

denken over het al dan niet sluiten van Keukenhof en het afblazen van alle hieraan verbonden 

evenementen. 

De populatie bezoekers, afkomstig uit alle hoeken van onze aardbol (w.o. veel Aziatische 

landen), zullen (dit lijkt mij onvermijdbaar!) het Coronavirus meenemen en verder 

verspreiden tijdens hun bezoek aan de Bollenstreek. 

Hiervoor (excuses voor het populaire woordgebruik) behoef je mijns inziens geen wiskunde te 

studeren om dit te begrijpen. Immers: zelfs controle bij aankomst/binnenkomst biedt geen 

garantie voor verspreiding van het virus. Mensen kunnen zonder ziekteverschijnselen toch al 

drager zijn van het virus. 

Ik begrijp dat de (economische) consequenties van het afblazen van een dergelijk evenement 

zeer groot zijn. En als betrokken inwoner van de Bollenstreek vind ik dit voor alle 

(economisch) betrokken partijen ook echt heel erg!!! 

Tijdig besluiten en dus tijdig anticiperen lijkt mij echter zeer noodzakelijk. 

Het voorkomen van een grootschalige uitbraak van een virus, waarvoor nog geen enkele 

afdoende behandeling beschikbaar is, lijkt mij echt noodzakelijk. 

De volksgezondheid (regionaal, nationaal en internationaal) is namelijk in het geding. Dit 

belang (dat bij uitbraak van het virus ook een grote economische impact heeft - denk hierbij 

aan hoge (zorg-) kosten) weegt mijns inziens veel zwaarder. 

Ik wens u heel veel wijsheid en sterkte toe!!! 

 

Graag verneem ik uw reactie. 

 

Met vriendelijke groet, 

(inwoner van Lisserbroek) 


